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WO-RA.0002.5.2019 

 

Protokół Nr VII/19 

sesji Rady Powiatu Gostyńskiego 

odbytej w dniu 30 maja 2019 r. 

w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego w Gostyniu 

 

 

Ad 1)  

Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący Rady Alfred Siama o godzinie 13.00 otworzył siódmą sesję Rady Powiatu 

Gostyńskiego. Powitał radnych oraz obecnych na sali gości.  

Przewodniczący zwrócił się do radnych o potwierdzenie quorum. Poinformował, że na sali obecnych 

jest 17 radnych. Nieobecni byli radni Mikołaj Rogala i Tomasz Skibicki. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że obrady Rady Powiatu są transmitowane i utrwalane za 

pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

 

Ad 2) 

Składanie i rozpatrywanie wniosków dotyczących porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Alfred Siama przedstawił porządek obrad.  

Radny Marcin Krawiec w imieniu Klubu Radnych Forum Demokratyczne złożył wniosek w sprawie 

wykreślenia z porządku obrad pkt 7 m) o treści " Rozpatrzenie projektu uchwały i podjęcie uchwały 

w sprawie określenia liczby etatowych członków zarządu, z którymi nawiązuje się stosunek pracy 

na podstawie wyboru". Zdaniem Klubu Radnych odpowiednią formą uzupełnienia wolnego 

kierowniczego stanowiska urzędniczego w Starostwie Powiatowym w Gostyniu jest konkurs 

z określonymi wymaganiami i regułami, a nie głosowanie radnych. Radni są obecni na posiedzeniu 

Rady Powiatu Gostyńskiego i powinni się skupić na próbach rozwiązywania problemów 

mieszkańców powiatu, a nie obsadzaniem wolnych stanowisk w urzędzie. To do kompetencji 

Starosty należy organizacja pracy Starostwa i nie ma zamiaru odbierać mu tego uprawnienia. 

Uważają, że odpowiednią formą wyboru osób na kierownicze stanowiska jest awans wewnętrzny 

lub ewentualnie konkurs, który określi odpowiednie wymagania i każdy, kto je spełni, będzie mógł 

w nim wystartować. Podkreślił, że w Powiecie Gostyńskim Zarząd Powiatu funkcjonuje w dość 

rozbudowanej formie, mamy trzech członków zarządu na etacie, a łącznie Zarząd liczy 5 osób. Po 

tej zmianie 4 osoby będą na etacie plus jedna pozaetatowa. Zdaniem Klubu radni powinni skupić się 

na rozwiązywaniu problemów, a ten czas woleliby poświęcić na poznanie strategii remontów czy 

przebudowy dróg, a nie słuchać argumentów, czy lepszym rozwiązaniem jest obsadzenie 

kierowniczego stanowiska przez radnego, który zostanie wybrany głosami kolegów z Klubu. 

Uważają, że właściwą formą jest konkurs.  

 

Głosowano wniosek w sprawie: wykreślenia z porządku obrad pkt 7 m) o treści " Rozpatrzenie 

projektu uchwały i podjęcie uchwały w sprawie określenia liczby etatowych członków zarządu, 

z którymi nawiązuje się stosunek pracy na podstawie wyboru". 

Wyniki głosowania: 

ZA: 7, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) Mirosława Bigaj, Izabela Dereszewicz, Dominik Jankowiak, Piotr Kogut, Marcin Krawiec, 

Sylwia Maćkowiak, Maciej Malczyk  
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PRZECIW (10) Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, Krzysztof Deutsch, Szymon Jakubowski, Antoni 

Kuś, Robert Marcinkowski, Alfred Siama, Janusz Sikora, Krzysztof Wachowiak, Damian Walczak 

NIEOBECNI (2) Mikołaj Rogala, Tomasz Skibicki 

 

Porządek obrad VII sesji Rady Powiatu: 

1. Otwarcie i ustalenie quorum. 

2. Składanie i rozpatrywanie wniosków dotyczących porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów: 

a) Nr V/19 sesji Rady Powiatu z 28 marca 2019 r., 

b) Nr VI/19 sesji Rady Powiatu z 25 kwietnia 2019 r. 

4. Informacja Starosty o działalności Zarządu Powiatu Gostyńskiego w okresie międzysesyjnym. 

5. Pytania radnych dotyczące przedstawionej informacji i odpowiedzi Zarządu. 

6. Informacja Przewodniczącego Rady o złożonych interpelacjach i zapytaniach oraz udzielonych 

na nie odpowiedziach. 

7. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie: 

a) ustalenia od dnia 1 września 2019 r. planu sieci publicznych szkół ponadpodstawowych 

i specjalnych mających siedzibę na obszarze powiatu gostyńskiego, 

b) zamiaru likwidacji Ośrodka Doradztwa Metodycznego w Gostyniu, 

c) przekształcenia niektórych szkół wchodzących w skład Zespołu Szkół Zawodowych 

w Gostyniu, 

d) nabycia udziałów w Samorządowym Funduszu Poręczeń Kredytowych Sp. z o.o. 

w Gostyniu, 

e) ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu gostyńskiego, 

f) udzielenia pomocy finansowej Gminom: Gostyń, Borek Wlkp., Krobia, Piaski, Pępowo, 

Pogorzela i Poniec, 

g) udzielenia pomocy finansowej Gminie Gostyń, 

h) zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Zespołu 

Opieki Zdrowotnej w Gostyniu za rok 2018, 

i) oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki 

Zdrowotnej w Gostyniu, 

j) pokrycia ujemnego wyniku finansowego Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki 

Zdrowotnej za 2018 rok, 

k) zmiany budżetu powiatu na 2019 r., 

l) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Gostyńskiego na lata 2019-2027, 

m) określenia liczby etatowych członków zarządu, z którymi nawiązuje się stosunek pracy na 

podstawie wyboru. 

8. Stanowisko Rady Powiatu Gostyńskiego z dnia 30 maja 2019 r. upamiętniające 20-lecie 

samorządu powiatowego. 

9. Sprawozdanie z działalności Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Roślin i Nasiennictwa 

w Poznaniu na terenie powiatu gostyńskiego w 2018 r. 

10. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Urzędu Pracy w Gostyniu w 2018 roku oraz 

wykonania planu finansowego Funduszu Pracy w 2018 roku. 

11. Sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy Powiatu Gostyńskiego z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie w roku 2018”. 

12. Ocena zasobów pomocy społecznej dla powiatu gostyńskiego. 

13. Wnioski i informacje radnych. 

14. Oświadczenia radnych. 

15. Zakończenie. 
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Ad 3) 

Przyjęcie protokołu Nr V/19 sesji Rady Powiatu z 28 marca 2019 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (17) Mirosława Bigaj, Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, Izabela Dereszewicz, Krzysztof 

Deutsch, Szymon Jakubowski, Dominik Jankowiak, Piotr Kogut, Marcin Krawiec, Antoni Kuś, Sylwia 

Maćkowiak, Maciej Malczyk, Robert Marcinkowski, Alfred Siama, Janusz Sikora, Krzysztof 

Wachowiak, Damian Walczak 

NIEOBECNI (2) Mikołaj Rogala, Tomasz Skibicki 

 

Przyjęcie protokołu Nr VI/19 sesji Rady Powiatu z 25 kwietnia 2019 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (17) Mirosława Bigaj, Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, Izabela Dereszewicz, Krzysztof 

Deutsch, Szymon Jakubowski, Dominik Jankowiak, Piotr Kogut, Marcin Krawiec, Antoni Kuś, Sylwia 

Maćkowiak, Maciej Malczyk, Robert Marcinkowski, Alfred Siama, Janusz Sikora, Krzysztof 

Wachowiak, Damian Walczak 

NIEOBECNI (2) Mikołaj Rogala, Tomasz Skibicki 

 

Ad 4) 

Informacja Starosty z działalności Zarządu w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Alfred Siama poinformował, że informacje z posiedzeń, które odbyły się 

28 marca, 11, 18 i 29 kwietnia oraz 6, 16 i 27 maja br., zostały radnym przekazane drogą 

elektroniczną. 

Starosta Robert Marcinkowski przedstawił informację z działalności Zarządu w okresie 

międzysesyjnym za pomocą prezentacji multimedialnej, której wydruk stanowi załącznik nr 3 do 

protokołu.  

 

Ad 5) 

Pytania radnych dotyczące przedstawionej informacji i odpowiedzi zarządu. 

Radny Antoni Kuś zapytał, czy zostały już wykupione działki pod budowę parkingu przy ZSS 

w Brzeziu.  

Starosta Robert Marcinkowski powiedział, że na sesji budżetowej informował, że w tym roku nie 

jest możliwe powstanie parkingu, gdyż Powiat nie jest właścicielem gruntu. Wymaga to uzgodnień 

z gminą Gostyń. Zobowiązał się do przedstawienia koncepcji budowy parkingu, która obecnie 

została już przyjęta przez Zarząd Powiatu i jeśli radni nie będą mieli uwag, rozpoczną rozmowy 

z gminą Gostyń tak, aby w przyszłym roku tę inwestycję zrealizować.  

Radny Maciej Malczyk zapytał, czy w związku z utratą dofinansowania na powiatową i gminną 

infrastrukturę drogową władze poczyniły inne kroki, oprócz otwartego listu do Premiera, czy poznały 

powód tak drastycznego spadku w rankingu, czy nie było przedwczesnej euforii związanej 

z ogłoszeniem pierwszej listy rankingowej, czy jako Rada nie powinni wspólnie zainterweniować 

w tej kwestii. Ponadto w protokole posiedzenia Zarządu z 29 kwietnia br. znajduje się informacja 

dotycząca wniosku pana Krzysztofa Deutscha o zorganizowanie spotkania z przedstawicielami 

Spółdzielni ECOSS w Krobi w celu przedstawienia obecnej sytuacji finansowej. Zapytał, czy odbyło 

się takie spotkanie, czy wiedzą coś na ten temat lub czy takie spotkanie się odbędzie.  

Starosta Robert Marcinkowski, odpowiadając na drugie pytanie radnego, poinformował, że do tej 

pory spotkanie się nie odbyło, ale z pewnością się odbędzie. Odpowiadając na pytanie dotyczące 

drogi w Dzięczynie, powiedział, że do tej pory nigdy nie zdarzyło się, aby lista projektów 

zatwierdzonych do dofinansowania przez Wojewodę Wielkopolskiego była zmieniana. Dodał, że 
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nigdy na sesji nie powiedział, że to jest dofinansowanie na 100%, ale poszli w jego przekonaniu 

bardzo dobrą drogą, ogłaszając wcześniej przetarg, bo dzisiaj rozmawiał ze Starostą Leszczyńskim, 

który też nie ma pewności dotyczącej dofinansowania innej drogi, ale jest duże 

prawdopodobieństwo, i ze względu na ruch na rynku budowlanym, ogłosił wcześniej przetarg. 

Spodziewali się, że dostaną potwierdzenie od Wojewody, że dofinansowanie jest przyznane, 

w związku z tym przetarg został ogłoszony. Nie zna przyczyn, dlaczego Dzięczyna została 

potraktowana w taki sposób i nie chce się więcej na ten temat wypowiadać. Wie, że jeden 

z samorządów planuje wnieść sprawę do sądu administracyjnego, natomiast on uważa, że to nie 

jest właściwa droga i w jego ocenie brakuje podstaw prawnych do podjęcia takich kroków. Czekają 

na odpowiedź w tej sprawie. Dodał, że jeśli radni mają jakieś propozycje, to jest na to otwarty. 

Przypomniał, że nie są jedynymi, którzy zostali przesunięci na inne miejsce. Powiat Szamotulski 

oraz Powiat Poznański, również nie znając przyczyn, znalazły się na miejscach poza listą 

przeznaczoną do dofinansowania. Jako ciekawostkę powiedział, że bardzo mocno zbliżyli do 

projektów przeznaczonych do dofinansowania z przebudową drogi w Piaskach. Okazało się, że po 

zmianie, która wczoraj pojawiła się na stronach internetowych, przebudowa drogi w Piaskach jest 

na trzecim miejscu na liście rezerwowej.  

Radny Marcin Krawiec zapytał o informację z 6 maja br., gdzie jest zapis informujący o zapoznaniu 

się Zarządu z pismem dotyczącym sprawy zespołu pałacowo-parkowego w Rogowie. Zarząd 

postanowił zorganizować spotkanie w celu podjęcia dialogu i poznania oczekiwań spadkobierców. 

Pełnomocnik spadkobierców w piśmie wskazuje na oddalenie skargi Starosty przez Wojewódzki Sąd 

Administracyjny w Warszawie na decyzję Ministra Rolnictwa. Jest tam też takie zdanie, gdzie 

pełnomocnik pisze o podtrzymaniu woli rozwiązania sprawy na płaszczyźnie porozumienia w duchu 

propozycji złożonych Staroście w 2015 r. Radny poprosił p przybliżenie tej sprawy i rozwinięcie tego 

zdania pełnomocnika dotyczącego oczekiwań z 2015 r. Ponadto zapytał o informację mówiącą 

o tym, że członkowie Zarządu zapoznali się z odpowiedziami Wydziału Komunikacji i Dróg na 

pytania dotyczące budowy ciągu pieszo-rowerowego wzdłuż drogi Borek Wlkp. – Jeżewo, 

możliwości dokończenia budowy chodnika w Strzelcach Wielkich, budowy chodnika w Krobi przy ul. 

Jutrosińskiej oraz wykazu danych dotyczących inwestycji drogowych realizowanych przez Powiat 

w ostatnich 5 latach. Zapytał, czy opinie Wydziału można otrzymać do przeczytania w formie 

elektronicznej.  

Starosta Robert Marcinkowski powiedział, że nie jest w stanie krótko odpowiedzieć na pytanie 

dotyczące spadkobierców Rogowa. Jest to temat tak obszerny, że chętnie zaprosiłby radnych na 

spotkanie w tym zakresie. Przypomniał, że do tej pory temat w Polsce nie został rozwiązany i nikt 

nie podjął się kompleksowego uregulowania spraw reprywatyzacyjnych. Niedawno mieli spotkanie 

z dyrektorem Wydziału Polityki Społecznej w Urzędzie Wojewódzkim, który stwierdził, że żaden 

powiat nie jest tak dotknięty sprawami spadkobierców w Województwie Wielkopolskim, jak Powiat 

Gostyński. To wpływa bezpośrednio na sprawy związane z funkcjonowaniem domów pomocy 

społecznej. Przypomniał, że udało się odzyskać nieruchomość w Grabonogu oraz zakończyć 

pozytywnie spór z parafią ewangelicko-augsburską. Na bazie wspólnych ustaleń przedszkole, które 

mieści się na zapleczu tego budynku, mogło pozostać w administrowaniu gminy Gostyń, natomiast 

oddana została „pastorówka”, a Powiat otrzymał częściową rekompensatę i dzięki temu mógł 

zaadaptować część biur w byłym ośrodku zdrowia. Pozostały trzy bardzo ważne tematy domów 

pomocy społecznej. DPS w Chwałkowie na pewno przez kilka lat będzie funkcjonować ze względu 

na podpisaną umowę, ale sprawa ze spadkobiercami nie jest rozstrzygnięta, bo został wniesiony 

pozew sądowy przeciwko Powiatowi Gostyńskiemu na kwotę ponad 5 mln zł w ramach 

odszkodowania za bezumowne korzystanie z tego obiektu. W tej chwili pojawił się temat Rogowa. 

Korespondencja w tym zakresie sięga roku 2015, a także roku 2011, tylko wtedy procesy 

administracyjne nie zostały zakończone. Dodał, że w jego przekonaniu nadal nie są zakończone. 

W skrócie wygląda to w ten sposób, że spadkobiercy nieruchomości wnioskują do Wojewody 

o stwierdzenie, że dana nieruchomość nie podpadała pod dekret po przeprowadzeniu reformy rolnej. 

Po uzyskaniu takiego dokumentu od Wojewody idą z nim na szczebel ogólnopaństwowy do 
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Ministerstwa, które to potwierdza. W jego ocenie to nie wystarczy. W roku 1999 powiaty otrzymywały 

od Wojewody pełnoprawne możliwości działania w tych obiektach. Dzisiaj okazuje się, że ten 

majątek nie był majątkiem Skarbu Państwa. Cały czas w dokumentach powiatu ten majątek widnieje 

i póki co nikt Rogowa z ksiąg wieczystych nie wykreślił, w przeciwieństwie do Grabonoga czy 

Chwałkowa. Mając świadomość tego, co dzieje się w obszarach sądowych i jakie zapadają decyzje, 

chcąc myśleć o przyszłości DPS w Rogowie, mają zamiar spotkać się ze spadkobiercami, poznać 

ich oczekiwania. Do tej pory oczekiwania na piśmie nie zostały sformułowane, mają natomiast 

informację, że spadkobiercy są zainteresowani tym, aby DPS w Rogowie istniał. Dodał, że obecnie 

toczy się również proces dotyczący DPS w Zimnowodzie.  

Radny Marcin Krawiec zapytał, czy zatem zostały złożone propozycje, jak wynika z pisma 

pełnomocnika.  

Starosta Robert Marcinkowski powiedział, że nie ma przed sobą pisma, ale propozycja jest 

ogólna, a oni odpowiadają na nią pozytywnie. W jego ocenie ten proces się jeszcze nie zakończył, 

bo żeby stać się pełnoprawnym użytkownikiem czy właścicielem nieruchomości, trzeba mieć 

zakwestionowaną decyzję Wojewody Wielkopolskiego z roku 1999, która przekazywała ten majątek 

na własność powiatu. 

Radny Marcin Krawiec zwrócił uwagę, że nie otrzymał odpowiedzi na drugie pytanie dotyczące 

Wydziału Komunikacji i Dróg.  

Starosta Robert Marcinkowski powiedział, że o ile dobrze pamięta, przez Wydział zostały 

przygotowane materiały, które prezentowały potencjalne koszty wykonania tych inwestycji, ale nie 

pamięta tych danych, wobec czego odpowiedź zostanie udzielona pisemnie.  

Radny Marcin Krawiec zwrócił uwagę, że radni byli przekonywani, że sesje są dlatego tak 

wcześnie, że jest dostępność do urzędników i odpowiedzi na pytania można poznać natychmiast. 

Rozumie, że jednak nie jest to możliwe.  

Starosta Robert Marcinkowski odpowiedział, że mogą to sprawdzić w trakcie przerwy sesji. Dzisiaj 

w pracy nie ma urzędnika, który te odpowiedzi przygotował.  

Radna Izabela Dereszewicz powiedziała, że chce nagłośnić sprawę stanu drogi dojazdowej do 

nieruchomości mieszczących się przy ul. Poznańska 200. Przygotowała kilka zdjęć obrazujących 

stan tej drogi. Zaznaczyła, że korzysta z niej bardzo wiele osób, w tym osoby udające się do 

Powiatowego Urzędu Pracy,  wydziałów Starostwa oraz mieszczących się tam zakładów pracy. 

Powiat ma największe narzędzia, aby jakoś ogarnąć ten temat. Nie jest właścicielem tej drogi, ale 

ma dostęp do bezpłatnych map, ma geodetów, ma Wydział Zarządzania i Inwestycji. 

Zaproponowała, aby pracownicy spotkali się z właścicielami znajdujących się tam firm i uzgodnili 

wspólne zasady korzystania z drogi. Zaproponowała, aby jadąc od ulicy Poznańskiej po lewej 

stronie, wprowadzić zakaz zatrzymywania się i postoju pojazdów. Starostwo wykupiło teren, na 

którym znajduje się parking, na którym swoje samochody zostawiają pracownicy firm, chociaż mają 

swoje parkingi. Powinna znaleźć się tam tabliczka informująca, że parking jest tylko dla pracowników 

PUP i wydziałów Starostwa oraz dla ich klientów.  

Przewodniczący Rady Alfred Siama zwrócił się do radnej, aby trzymać się porządku posiedzenia. 

Wniosek ten powinien zostać przedstawiony w punkcie 13 dzisiejszego porządku obrad.  

Starosta Robert Marcinkowski powiedział, że zgadza się z diagnozą stanu rzeczy przedstawioną 

przez radną. Jako powiat podejmowali już działania w tym zakresie i nadal są gotowi, aby w tę drogę 

zainwestować. Problem polega na tym, że powiat nie może tego zrobić, bo nie jest to droga 

powiatowa.  

Sekretarz Leszek Maliński wyjaśnił, że ten odcinek drogi ma nieuregulowany stan prawny. Jest to 

ściśle droga dojazdowa nie tylko do naszej nieruchomości, ale także do nieruchomości graniczących 

z tym dojazdem. Próbowano wpłynąć na polepszenie substancji drogowej i zorganizowano 

spotkanie z pozostałymi współwłaścicielami nieruchomości, którzy tym tematem byliby 

zainteresowani. Nasze starania nie spotkały się z żadną reakcją, każdy chciałby aby „ktoś” im tę 

drogę zrobił. Powiat nie może samodzielnie inwestować w nieswoje grunty. Wystosowano pismo do 

gminy Gostyń, która winna zarządzać drogami lokalnymi. Gmina w tym zakresie również żadnych 
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starań nie poczyniła. Uwagi dotyczące parkingu są trafne, rozważają różne warianty zabezpieczenia 

tych miejsc parkingowych. Przypuszcza, że ponowią rozmowy z współwłaścicielami, gdyż gdyby 

była wola wspólnego poniesienia nakładów na remont drogi, podejmą się zadania we własnym 

zakresie.  

 

Ad 6) 

Informacja Przewodniczącego Rady o złożonych interpelacjach i zapytaniach oraz 

udzielonych na nie odpowiedziach. 

Przewodniczący Rady Alfred Siama poinformował, że w okresie międzysesyjnym radni nie złożyli 

interpelacji i zapytań. 

 

Ad 7 a) 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia od dnia 1 września 2019 r. planu sieci publicznych szkół 

ponadpodstawowych i specjalnych mających siedzibę na obszarze powiatu gostyńskiego 

przedstawił Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych Marek Smektała. 

 

Opinie komisji stałych: 

Wiceprzewodnicząca Komisji Rewizyjnej Sylwia Maćkowiak poinformowała, że Komisja 

zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie: 7 głosów „za”. 

Wiceprzewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Krzysztof 

Wachowiak poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie: 6 głosów „za” 

podczas nieobecności 1 radnego. 

Przewodnicząca Komisji Samorządowo-Organizacyjnej, Spraw Społecznych i Porządku 

Publicznego Mirosława Bigaj poinformowała, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały 

pozytywnie: 6 głosów „za” podczas nieobecności 1 radnego. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Damian Walczak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie: 7 głosów „za”. 

 

W dyskusji głosu nie zabrano.  

 

Uchwała Nr VII/48/19 w sprawie ustalenia od dnia 1 września 2019 r. planu sieci publicznych 

szkół ponadpodstawowych i specjalnych mających siedzibę na obszarze powiatu 

gostyńskiego została podjęta w wyniku głosowania: 17 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 

0 głosów „wstrzymujących się” podczas nieobecności 2 radnych.  

Wyniki imienne: 

ZA (17) Mirosława Bigaj, Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, Izabela Dereszewicz, Krzysztof 

Deutsch, Szymon Jakubowski, Dominik Jankowiak, Piotr Kogut, Marcin Krawiec, Antoni Kuś, Sylwia 

Maćkowiak, Maciej Malczyk, Robert Marcinkowski, Alfred Siama, Janusz Sikora, Krzysztof 

Wachowiak, Damian Walczak 

NIEOBECNI (2)Mikołaj Rogala, Tomasz Skibicki 

 

Ad 7 b) 

Projekt uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Ośrodka Doradztwa Metodycznego w Gostyniu 

przedstawił Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych Marek Smektała.  

 

Opinie komisji stałych: 

Wiceprzewodnicząca Komisji Rewizyjnej Sylwia Maćkowiak poinformowała, że Komisja 

zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie: 7 głosów „za”. 

Wiceprzewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Krzysztof 

Wachowiak poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie: 6 głosów „za” 

podczas nieobecności 1 radnego. 
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Przewodnicząca Komisji Samorządowo-Organizacyjnej, Spraw Społecznych i Porządku 

Publicznego Mirosława Bigaj poinformowała, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały 

pozytywnie: 6 głosów „za” podczas nieobecności 1 radnego. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Damian Walczak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie: 7 głosów „za”. 

 

W dyskusji głosu nie zabrano. 

 

Uchwała Nr VII/49/19 w sprawie zamiaru likwidacji Ośrodka Doradztwa Metodycznego 

w Gostyniu została podjęta w wyniku głosowania: 17 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 

0 głosów „wstrzymujących się” podczas nieobecności 2 radnych.  

Wyniki imienne: 

ZA (17) Mirosława Bigaj, Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, Izabela Dereszewicz, Krzysztof 

Deutsch, Szymon Jakubowski, Dominik Jankowiak, Piotr Kogut, Marcin Krawiec, Antoni Kuś, Sylwia 

Maćkowiak, Maciej Malczyk, Robert Marcinkowski, Alfred Siama, Janusz Sikora, Krzysztof 

Wachowiak, Damian Walczak 

NIEOBECNI (2)Mikołaj Rogala, Tomasz Skibicki 

 

Ad 7 c) 

Projekt uchwały w sprawie przekształcenia niektórych szkół wchodzących w skład Zespołu Szkół 

Zawodowych w Gostyniu przedstawił Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych Marek 

Smektała.  

 

Opinie komisji stałych: 

Wiceprzewodnicząca Komisji Rewizyjnej Sylwia Maćkowiak poinformowała, że Komisja 

zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie: 7 głosów „za”. 

Wiceprzewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Krzysztof 

Wachowiak poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie: 6 głosów „za” 

podczas nieobecności 1 radnego. 

Przewodnicząca Komisji Samorządowo-Organizacyjnej, Spraw Społecznych i Porządku 

Publicznego Mirosława Bigaj poinformowała, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały 

pozytywnie: 6 głosów „za” podczas nieobecności 1 radnego. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Damian Walczak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie: 6 głosów „za” podczas 

nieobecności 1 radnego. 

 

W dyskusji głos zabrali radny Antoni Kuś oraz Naczelnik Marek Smektała.  

 

Uchwała Nr VII/50/19 w sprawie przekształcenia niektórych szkół wchodzących w skład 

Zespołu Szkół Zawodowych w Gostyniu została podjęta w wyniku głosowania: 17 głosów 

„za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” podczas nieobecności 2 radnych.  

Wyniki imienne: 

ZA (17) Mirosława Bigaj, Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, Izabela Dereszewicz, Krzysztof 

Deutsch, Szymon Jakubowski, Dominik Jankowiak, Piotr Kogut, Marcin Krawiec, Antoni Kuś, Sylwia 

Maćkowiak, Maciej Malczyk, Robert Marcinkowski, Alfred Siama, Janusz Sikora, Krzysztof 

Wachowiak, Damian Walczak 

NIEOBECNI (2) Mikołaj Rogala, Tomasz Skibicki 
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Ad 7 d) 

Projekt uchwały w sprawie nabycia udziałów w Samorządowym Funduszu Poręczeń Kredytowych 

Sp. z o.o. w Gostyniu przedstawił Starosta Robert Marcinkowski. 

 

Opinie komisji stałych: 

Wiceprzewodnicząca Komisji Rewizyjnej Sylwia Maćkowiak poinformowała, że Komisja 

zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie: 6 głosów „za” przy 1 głosie „wstrzymującym się”.  

Wiceprzewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Krzysztof 

Wachowiak poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie: 4 głosy „za” przy 

2 głosach „wstrzymujących się” podczas nieobecności 1 radnego.  

Przewodnicząca Komisji Samorządowo-Organizacyjnej, Spraw Społecznych i Porządku 

Publicznego Mirosława Bigaj poinformowała, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały 

pozytywnie: 6 głosów „za” podczas nieobecności 1 radnego. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Damian Walczak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie: 6 głosów „za” przy 1 głosie 

„wstrzymującym się”.  

 

W dyskusji głosu nie zabrano. 

 

Uchwała Nr VII/51/19 w sprawie nabycia udziałów w Samorządowym Funduszu Poręczeń 

Kredytowych Sp. z o.o. w Gostyniu została podjęta w wyniku głosowania: 17 głosów „za”, 

0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” podczas nieobecności 2 radnych.  

Wyniki imienne: 

ZA (17) Mirosława Bigaj, Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, Izabela Dereszewicz, Krzysztof 

Deutsch, Szymon Jakubowski, Dominik Jankowiak, Piotr Kogut, Marcin Krawiec, Antoni Kuś, Sylwia 

Maćkowiak, Maciej Malczyk, Robert Marcinkowski, Alfred Siama, Janusz Sikora, Krzysztof 

Wachowiak, Damian Walczak 

NIEOBECNI (2)Mikołaj Rogala, Tomasz Skibicki 

 

Ad 7 e) 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie 

powiatu gostyńskiego przedstawił Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych Marek 

Smektała. 

 

Opinie komisji stałych: 

Wiceprzewodnicząca Komisji Rewizyjnej Sylwia Maćkowiak poinformowała, że Komisja 

zaopiniowała projekt uchwały negatywnie: 1 głos „przeciw” przy 6 głosach „wstrzymujących się”. 

Wiceprzewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Krzysztof 

Wachowiak poinformował, że Komisja nie zaopiniowała projektu uchwały: 1 głos „za”, 1 głos 

„przeciw” przy 4 głosach „wstrzymujących się”.  

Przewodnicząca Komisji Samorządowo-Organizacyjnej, Spraw Społecznych i Porządku 

Publicznego Mirosława Bigaj poinformowała, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały 

pozytywnie: 2 głosy „za” przy 4 głosach „wstrzymujących się” podczas nieobecności 1 radnego. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Damian Walczak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały negatywnie: 1 głos „za”, 1 głos „przeciw” 

przy 6 głosach „wstrzymujących się”. 

 

W dyskusji głos zabrali Przewodniczący Rady Alfred Siama oraz Etatowy Członek Zarządu 

Sebastian Czwojda. 
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Uchwała Nr VII/52/19 w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na 

terenie powiatu gostyńskiego została podjęta w wyniku głosowania: 5 głosów „za”, 0 głosów 

„przeciw” przy 12 głosach „wstrzymujących się” podczas nieobecności 2 radnych. 

Wyniki imienne: 

ZA (5) Krzysztof Deutsch, Piotr Kogut, Robert Marcinkowski, Alfred Siama, Janusz Sikora 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (12) Mirosława Bigaj, Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, Izabela Dereszewicz, 

Szymon Jakubowski, Dominik Jankowiak, Marcin Krawiec, Antoni Kuś, Sylwia Maćkowiak, Maciej 

Malczyk, Krzysztof Wachowiak, Damian Walczak 

NIEOBECNI (2) Mikołaj Rogala, Tomasz Skibicki 

 

Ad 7 f) 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminom: Gostyń, Borek Wlkp., Krobia, 

Piaski, Pępowo, Pogorzela i Poniec przedstawiła Skarbnik Powiatu Eleonora Gościniak. 

 

Opinie komisji stałych: 

Wiceprzewodnicząca Komisji Rewizyjnej Sylwia Maćkowiak poinformowała, że Komisja 

zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie: 6 głosów „za”. 

Wiceprzewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Krzysztof 

Wachowiak poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie: 5 głosów „za” 

podczas nieobecności 2 radnych. 

Przewodnicząca Komisji Samorządowo-Organizacyjnej, Spraw Społecznych i Porządku 

Publicznego Mirosława Bigaj poinformowała, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały 

pozytywnie: 5 głosów „za” podczas nieobecności 2 radnych. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Damian Walczak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie: 7 głosów „za”. 

 

Starosta Robert Marcinkowski zgłosił wniosek do projektu uchwały. Zarząd Powiatowy Związku 

Ochotniczych Straży Pożarnych zwrócił się z wnioskiem, aby tor był przechowywany przez 

strażaków OSP z gminy Gostyń. Ostatecznie ustalono, że podmiotem, który będzie administrował 

tym torem, będzie gmina Pępowo. W związku z tym proponuje aby w § 1 ust 2 zamiast „gminie 

Gostyń” wpisać „gminie Pępowo”.  

 

Głosowano wniosek w sprawie: aby w § 1 ust. 2 zamiast "Gminie Gostyń" wpisać "Gminie 

Pępowo".  

Wniosek został przyjęty. Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (17) Mirosława Bigaj, Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, Izabela Dereszewicz, Krzysztof 

Deutsch, Szymon Jakubowski, Dominik Jankowiak, Piotr Kogut, Marcin Krawiec, Antoni Kuś, Sylwia 

Maćkowiak, Maciej Malczyk, Robert Marcinkowski, Alfred Siama, Janusz Sikora, Krzysztof 

Wachowiak, Damian Walczak 

NIEOBECNI (2)Mikołaj Rogala, Tomasz Skibicki 

 

Uchwała Nr VII/53/19 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminom: Gostyń, Borek Wlkp., 

Krobia, Piaski, Pępowo, Pogorzela i Poniec została podjęta w wyniku głosowania: 17 głosów 

„za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” podczas nieobecności 2 radnych.  

Wyniki imienne: 

ZA (17) Mirosława Bigaj, Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, Izabela Dereszewicz, Krzysztof 

Deutsch, Szymon Jakubowski, Dominik Jankowiak, Piotr Kogut, Marcin Krawiec, Antoni Kuś, Sylwia 

Maćkowiak, Maciej Malczyk, Robert Marcinkowski, Alfred Siama, Janusz Sikora, Krzysztof 

Wachowiak, Damian Walczak 
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NIEOBECNI (2)Mikołaj Rogala, Tomasz Skibicki 

 

Ad 7 g) 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Gostyń przedstawiła Skarbnik 

Powiatu Eleonora Gościniak. 

 

Opinie komisji stałych: 

Wiceprzewodnicząca Komisji Rewizyjnej Sylwia Maćkowiak poinformowała, że Komisja 

zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie: 6 głosów „za”. 

Wiceprzewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Krzysztof 

Wachowiak poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie: 6 głosów „za” 

podczas nieobecności 1 radnego. 

Przewodnicząca Komisji Samorządowo-Organizacyjnej, Spraw Społecznych i Porządku 

Publicznego Mirosława Bigaj poinformowała, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały 

pozytywnie: 6 głosów „za” podczas nieobecności 1 radnego. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Damian Walczak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie: 7 głosów „za”. 

 

W dyskusji głosu nie zabrano.  

 

Uchwała Nr VII/54/19 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Gostyń została podjęta 

w wyniku głosowania: 17 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” 

podczas nieobecności 2 radnych.  

Wyniki imienne: 

ZA (17) Mirosława Bigaj, Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, Izabela Dereszewicz, Krzysztof 

Deutsch, Szymon Jakubowski, Dominik Jankowiak, Piotr Kogut, Marcin Krawiec, Antoni Kuś, Sylwia 

Maćkowiak, Maciej Malczyk, Robert Marcinkowski, Alfred Siama, Janusz Sikora, Krzysztof 

Wachowiak, Damian Walczak 

NIEOBECNI (2)Mikołaj Rogala, Tomasz Skibicki 

 

Ad 7 h) 

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Samodzielnego 

Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Gostyniu za rok 2018 przedstawił Wicestarosta Janusz 

Sikora. 

 

Opinie komisji stałych: 

Wiceprzewodnicząca Komisji Rewizyjnej Sylwia Maćkowiak poinformowała, że Komisja 

zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie: 7 głosów „za”. 

Wiceprzewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Krzysztof 

Wachowiak poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie: 6 głosów „za” 

podczas nieobecności 1 radnego. 

Przewodnicząca Komisji Samorządowo-Organizacyjnej, Spraw Społecznych i Porządku 

Publicznego Mirosława Bigaj poinformowała, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały 

pozytywnie: 6 głosów „za” podczas nieobecności 1 radnego. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Damian Walczak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie: 5 głosów „za” przy 1 głosie 

„wstrzymującym się” podczas nieobecności 1 radnego. 

 

W dyskusji głosu nie zabrano.  
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Uchwała Nr VII/55/19 w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego 

Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Gostyniu za rok 2018 została 

podjęta w wyniku głosowania: 16 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” przy 1 głosie 

„wstrzymującym się” podczas nieobecności 2 radnych.  

Wyniki imienne: 

ZA (16) Mirosława Bigaj, Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, Izabela Dereszewicz, Krzysztof 

Deutsch, Szymon Jakubowski, Dominik Jankowiak, Piotr Kogut, Marcin Krawiec, Antoni Kuś, 

Sylwia Maćkowiak, Maciej Malczyk, Robert Marcinkowski, Alfred Siama, Janusz Sikora, Krzysztof 

Wachowiak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Damian Walczak 

NIEOBECNI (2) Mikołaj Rogala, Tomasz Skibicki 

 

Ad 7 i) 

Projekt uchwały w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej Samodzielnego Publicznego 

Zespołu Opieki Zdrowotnej w Gostyniu przedstawił Przewodniczący Rady Alfred Siama. 

 

Opinie komisji stałych: 

Wiceprzewodnicząca Komisji Rewizyjnej Sylwia Maćkowiak poinformowała, że Komisja 

zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie: 7 głosów „za”. 

Wiceprzewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Krzysztof 

Wachowiak poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie: 6 głosów „za” 

podczas nieobecności 1 radnego.  

Przewodnicząca Komisji Samorządowo-Organizacyjnej, Spraw Społecznych i Porządku 

Publicznego Mirosława Bigaj poinformowała, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały 

pozytywnie: 7 głosów „za”.  

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Damian Walczak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie: 6 głosów „za” podczas 

nieobecności 1 radnego.  

 

W dyskusji głos zabrali: radny Marcin Krawiec, dyrektor SPZOZ Justyna Jaskulska, Starosta Robert 

Marcinkowski, radny Damian Walczak, Wicestarosta Janusz Sikora oraz Etatowy Członek Zarządu 

Sebastian Czwojda.  

 

Wicestarosta Janusz Sikora w imieniu Zarządu Powiatu złożył wniosek w sprawie zmiany 

brzmienia § 1 projektu uchwały. Zaproponował, aby § 1 uzyskał brzmienie: 

„Ustosunkowując się do wskaźników zawartych w raporcie o sytuacji ekonomiczno-finansowej 

SPZOZ w Gostyniu, przygotowanego na podstawie sprawozdania finansowego za poprzedni rok 

obrotowy, poszczególne wskaźniki ocenia się następująco pod względem:  

1) zyskowności – ocena negatywna;  

2) płynności – ocena negatywna;  

3) efektywności – ocena niezadawalająca;  

4) zadłużenia – ocena negatywna”. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: aby § 1 projektu uchwały otrzymał brzmienie: „Ustosunkowując 

się do wskaźników zawartych w raporcie o sytuacji ekonomiczno-finansowej SPZOZ w Gostyniu, 

przygotowanego na podstawie sprawozdania finansowego za poprzedni rok obrotowy, 

poszczególne wskaźniki ocenia się następująco pod względem: 1) zyskowności – ocena negatywna; 

2) płynności – ocena negatywna; 3) efektywności – ocena niezadawalająca; 4) zadłużenia – ocena 

negatywna”. 

Wniosek został przyjęty. Wyniki głosowania:  

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 



 

12 

 

 

Wyniki imienne:  

ZA (17) Mirosława Bigaj, Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, Izabela Dereszewicz, Krzysztof 

Deutsch, Szymon Jakubowski, Dominik Jankowiak, Piotr Kogut, Marcin Krawiec, Antoni Kuś, Sylwia 

Maćkowiak, Maciej Malczyk, Robert Marcinkowski, Alfred Siama, Janusz Sikora, Krzysztof 

Wachowiak, Damian Walczak  

NIEOBECNI (2) Mikołaj Rogala, Tomasz Skibicki 

 

Uchwała Nr VII/56/19 w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej Samodzielnego 

Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Gostyniu została podjęta w wyniku głosowania: 

17 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” podczas nieobecności 

2 radnych.  

Wyniki imienne: 

ZA (17) Mirosława Bigaj, Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, Izabela Dereszewicz, Krzysztof 

Deutsch, Szymon Jakubowski, Dominik Jankowiak, Piotr Kogut, Marcin Krawiec, Antoni Kuś, Sylwia 

Maćkowiak, Maciej Malczyk, Robert Marcinkowski, Alfred Siama, Janusz Sikora, Krzysztof 

Wachowiak, Damian Walczak 

NIEOBECNI (2) Mikołaj Rogala, Tomasz Skibicki 

 

Ad 7 j) 

Projekt uchwały w sprawie pokrycia ujemnego wyniku finansowego Samodzielnego Publicznego 

Zespołu Opieki Zdrowotnej za 2018 rok przedstawiła Skarbnik Powiatu Eleonora Gościniak. 

 

Opinie komisji stałych: 

Wiceprzewodnicząca Komisji Rewizyjnej Sylwia Maćkowiak poinformowała, że Komisja 

zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie: 7 głosów „za”. 

Wiceprzewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Krzysztof 

Wachowiak poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie: 6 głosów „za” 

podczas nieobecności 1 radnego. 

Przewodnicząca Komisji Samorządowo-Organizacyjnej, Spraw Społecznych i Porządku 

Publicznego Mirosława Bigaj poinformowała, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały 

pozytywnie: 6 głosów „za” podczas nieobecności 1 radnego. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Damian Walczak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie: 7 głosów „za”. 

 

W dyskusji głosu nie zabrano.  

 

Uchwała Nr VII/57/19 w sprawie pokrycia ujemnego wyniku finansowego Samodzielnego 

Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej za 2018 rok została podjęta w wyniku głosowania: 

17 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” podczas nieobecności 

2 radnych.  

Wyniki imienne: 

ZA (17) Mirosława Bigaj, Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, Izabela Dereszewicz, Krzysztof 

Deutsch, Szymon Jakubowski, Dominik Jankowiak, Piotr Kogut, Marcin Krawiec, Antoni Kuś, Sylwia 

Maćkowiak, Maciej Malczyk, Robert Marcinkowski, Alfred Siama, Janusz Sikora, Krzysztof 

Wachowiak, Damian Walczak 

NIEOBECNI (2) Mikołaj Rogala, Tomasz Skibicki 

 

Przewodniczący Rady ogłosił przerwę w obradach. 

Obrady wznowiono o godz. 15.21 
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Ad 7 k) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na 2019 r. przedstawiła Skarbnik Powiatu 

Eleonora Gościniak. 

 

Opinie komisji stałych: 

Wiceprzewodnicząca Komisji Rewizyjnej Sylwia Maćkowiak poinformowała, że Komisja 

zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie: 4 głosy „za” przy 3 głosach „wstrzymujących się”. 

Wiceprzewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Krzysztof 

Wachowiak poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie: 4 głosy „za” przy 

2 głosach „wstrzymujących się” podczas nieobecności 1 radnego.  

Przewodnicząca Komisji Samorządowo-Organizacyjnej, Spraw Społecznych i Porządku 

Publicznego Mirosława Bigaj poinformowała, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały 

pozytywnie: 4 głosy „za” przy 2 głosach „wstrzymujących się” podczas nieobecności 1 radnego.  

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Damian Walczak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie: 5 głosów „za” przy 2 głosach 

„wstrzymujących się”.  

 

W dyskusji głos zabrali radni Marcin Krawiec, Maciej Biskup, Damian Walczak, Maciej Malczyk, 

Starosta Robert Marcinkowski, Wicestarosta Janusz Sikora oraz Etatowy Członek Zarządu 

Sebastian Czwojda.  

 

Radny Marcin Krawiec złożył wniosek w sprawie przesunięcia środków w wysokości 300 000 zł 

z działu 60014 par. 6050 drogi publiczne powiatowe „Budowa ciągu pieszo-rowerowego przy drodze 

powiatowej nr 4087P miasto Borek Wlkp." oraz 300 000 zł z "Budowa ciągu pieszo-rowerowego przy 

drodze powiatowej nr 4926P ul. Jutrosińska w Krobi" i przesunąć na wydatki bieżące związane 

z utrzymaniem dróg powiatowych § 4270. 

 

Głosowano w sprawie: wniosku Marcina Krawca w sprawie przesunięcia środków w wysokości 

300 000 zł z działu 60014 par. 6050 drogi publiczne powiatowe „Budowa ciągu pieszo-rowerowego 

przy drodze powiatowej nr 4087P Miasto Borek Wlkp." oraz 300 000 zł z „Budowa ciągu pieszo-

rowerowego przy drodze powiatowej nr 4926P ul. Jutrosińska w Krobi" i przesunąć na wydatki 

bieżące § 4270.  

Wniosek został odrzucony. Wyniki głosowania: 

ZA: 4, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) Izabela Dereszewicz, Dominik Jankowiak, Marcin Krawiec, Maciej Malczyk 

PRZECIW (9) Maciej Biskup, Krzysztof Deutsch, Szymon Jakubowski, Antoni Kuś, Robert 

Marcinkowski, Alfred Siama, Janusz Sikora, Krzysztof Wachowiak, Damian Walczak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Mirosława Bigaj, Sebastian Czwojda, Piotr Kogut, Sylwia Maćkowiak 

NIEOBECNI (2) Mikołaj Rogala, Tomasz Skibicki  

 

Uchwała Nr VII/58/19 w sprawie zmiany budżetu powiatu na 2019 r. została podjęta w wyniku 

głosowania: 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” przy 5 głosach „wstrzymujących się” 

podczas nieobecności 2 radnych.  

Wyniki imienne:  

ZA (12) Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, Krzysztof Deutsch, Szymon Jakubowski, Piotr Kogut, 

Antoni Kuś, Sylwia Maćkowiak, Robert Marcinkowski, Alfred Siama, Janusz Sikora, Krzysztof 

Wachowiak, Damian Walczak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) Mirosława Bigaj, Izabela Dereszewicz, Dominik Jankowiak, Marcin Krawiec, 

Maciej Malczyk 

NIEOBECNI (2) Mikołaj Rogala, Tomasz Skibicki 
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Ad 7 l) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Gostyńskiego na lata 

2019-2027 przedstawiła Skarbnik Powiatu Eleonora Gościniak.  

 

Opinie komisji stałych: 

Wiceprzewodnicząca Komisji Rewizyjnej Sylwia Maćkowiak poinformowała, że Komisja 

zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie: 3 głosy „za” przy 3 głosach „wstrzymujących się”. 

Wiceprzewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Krzysztof 

Wachowiak poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie: 4 głosy „za” przy 

2 głosach „wstrzymujących się” podczas nieobecności 1 radnego. 

Przewodnicząca Komisji Samorządowo-Organizacyjnej, Spraw Społecznych i Porządku 

Publicznego Mirosława Bigaj poinformowała, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały 

pozytywnie: 4 głosy „za” przy 2 głosach „wstrzymujących się” podczas nieobecności 1 radnego. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Damian Walczak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie: 5 głosy „za” przy 2 głosach 

„wstrzymujących się”. 

 

W dyskusji głosu nie zabrano.  

 

Uchwała Nr VII/59/19 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Gostyńskiego na lata 2019-2027 została podjęta w wyniku głosowania: 11 głosów „za”, 

0 głosów „przeciw”, 6 głosów „wstrzymujących się” podczas nieobecności 2 radnych.  

Wyniki imienne: 

ZA (11) Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, Krzysztof Deutsch, Szymon Jakubowski, Piotr Kogut, 

Sylwia Maćkowiak, Robert Marcinkowski, Alfred Siama, Janusz Sikora, Krzysztof Wachowiak, 

Damian Walczak  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) Mirosława Bigaj, Izabela Dereszewicz, Dominik Jankowiak, Marcin Krawiec, 

Antoni Kuś, Maciej Malczyk 

NIEOBECNI (2) Mikołaj Rogala, Tomasz Skibicki 

 

Ad 7 m) 

Projekt uchwały w sprawie określenia liczby etatowych członków zarządu, z którymi nawiązuje się 

stosunek pracy na podstawie wyboru przedstawił Przewodniczący Rady Alfred Siama. 

 

Opinie komisji stałych: 

Wiceprzewodnicząca Komisji Rewizyjnej Sylwia Maćkowiak poinformowała, że Komisja 

zaopiniowała projekt uchwały negatywnie: 3 głosy „za”, 4 głosy „przeciw”. 

Wiceprzewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Krzysztof 

Wachowiak poinformował, że Komisja nie zaopiniowała projekt uchwały: 3 głosy „za”, 3 głosy 

„przeciw” podczas nieobecności 1 radnego. 

Przewodnicząca Komisji Samorządowo-Organizacyjnej, Spraw Społecznych i Porządku 

Publicznego Mirosława Bigaj poinformowała, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały 

pozytywnie: 3 głosy „za”, 2 głosy „przeciw” przy 1 głosie „wstrzymującym się” podczas nieobecności 

1 radnego. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Damian Walczak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie: 4 głosy „za”, 3 głosy „przeciw”. 

 

W dyskusji głos zabrali: radny Marcin Krawiec, Starosta Robert Marcinkowski, Sekretarz Leszek 

Maliński, radna Sylwia Maćkowiak, Etatowy Członek Zarządu Sebastian Czwojda. 
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Uchwała Nr VII/60/19 w sprawie określenia liczby etatowych członków zarządu, z którymi 

nawiązuje się stosunek pracy na podstawie wyboru została podjęta w wyniku głosowania: 

10 głosów „za”, 6 głosów „przeciw” przy 1 głosie „wstrzymującym się” podczas 

nieobecności 2 radnych.  

Wyniki imienne: 

ZA (10) Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, Krzysztof Deutsch, Szymon Jakubowski, Antoni Kuś, 

Robert Marcinkowski, Alfred Siama, Janusz Sikora, Krzysztof Wachowiak, Damian Walczak 

PRZECIW (6) Mirosława Bigaj, Izabela Dereszewicz, Dominik Jankowiak, Marcin Krawiec, Sylwia 

Maćkowiak, Maciej Malczyk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Piotr Kogut 

NIEOBECNI (2) Mikołaj Rogala, Tomasz Skibicki 

 

Ad 8) 

Stanowisko Rady Powiatu Gostyńskiego z dnia 30 maja 2019 r. upamiętniające 20-lecie samorządu 

powiatowego. 

Projekt Stanowiska przedstawił Przewodniczący Rady Powiatu Alfred Siama. 

 

W dyskusji głosu nie zabrano.  

 

Stanowisko zostało przyjęte w wyniku głosowania: 17 głosów „za” podczas nieobecności 

2 radnych.  

Wyniki imienne: 

ZA (17) Mirosława Bigaj, Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, Izabela Dereszewicz, Krzysztof 

Deutsch, Szymon Jakubowski, Dominik Jankowiak, Piotr Kogut, Marcin Krawiec, Antoni Kuś, Sylwia 

Maćkowiak, Maciej Malczyk, Robert Marcinkowski, Alfred Siama, Janusz Sikora, Krzysztof 

Wachowiak, Damian Walczak  

NIEOBECNI (2) Mikołaj Rogala, Tomasz Skibicki 

 

Ad 9) 

Sprawozdanie z działalności Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Roślin i Nasiennictwa 

w Poznaniu na terenie powiatu gostyńskiego w 2018 r. 

Przewodniczący Rady Alfred Siama poinformował, że sprawozdanie było omawiane na wspólnym 

posiedzeniu komisji, natomiast obecny na posiedzeniu jest pan Janusz Maćkowiak, który odpowie 

na zadawane pytania.  

 

Opinie komisji stałych: 

Wiceprzewodnicząca Komisji Rewizyjnej Sylwia Maćkowiak poinformowała, że Komisja 

zaopiniowała sprawozdanie pozytywnie: 7 głosów „za”. 

Wiceprzewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Krzysztof 

Wachowiak poinformował, że Komisja zaopiniowała sprawozdanie pozytywnie: 6 głosów „za” 

podczas nieobecności 1 radnego.  

Przewodnicząca Komisji Samorządowo-Organizacyjnej, Spraw Społecznych i Porządku 

Publicznego Mirosława Bigaj poinformowała, że Komisja zaopiniowała sprawozdanie pozytywnie: 

7 głosów „za”.  

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Damian Walczak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała sprawozdanie pozytywnie: 7 głosów „za”. 

 

W dyskusji głosu nie zabrano.  
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Ad 10) 

Sprawozdanie z działalności Powiatowego Urzędu Pracy w Gostyniu w 2018 roku oraz wykonania 

planu finansowego Funduszu Pracy w 2018 roku. 

Przewodniczący Rady Alfred Siama poinformował, że sprawozdanie było omawiane na wspólnym 

posiedzeniu komisji, natomiast obecne na posiedzeniu są pani Monika Wencel – kierownik działu 

usług rynku pracy i pani Anna Stankiewicz – kierownik działu instrumentów rynku pracy, które 

odpowiedzą na zadawane pytania.  

 

Opinie komisji stałych: 

Wiceprzewodnicząca Komisji Rewizyjnej Sylwia Maćkowiak poinformowała, że Komisja 

zaopiniowała sprawozdanie pozytywnie: 7 głosów „za”. 

Wiceprzewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Krzysztof 

Wachowiak poinformował, że Komisja zaopiniowała sprawozdanie pozytywnie: 6 głosów „za” 

podczas nieobecności 1 radnego.  

Przewodnicząca Komisji Samorządowo-Organizacyjnej, Spraw Społecznych i Porządku 

Publicznego Mirosława Bigaj poinformowała, że Komisja zaopiniowała sprawozdanie pozytywnie: 

6 głosów „za” podczas nieobecności 1 radnego.  

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Damian Walczak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała sprawozdanie pozytywnie: 7 głosów „za”. 

 

W dyskusji głosu nie zabrano.  

 

Ad 11) 

Sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy Powiatu Gostyńskiego z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie w roku 2018”. 

Przewodniczący Rady Alfred Siama poinformował, że sprawozdanie było omawiane na wspólnym 

posiedzeniu komisji. 

 

Opinie komisji stałych: 

Wiceprzewodnicząca Komisji Rewizyjnej Sylwia Maćkowiak poinformowała, że Komisja 

zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie: 3 głosy „za” przy 1 głosie „wstrzymującym się”. 

Wiceprzewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Krzysztof 

Wachowiak poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie: 4 głosy „za” przy 

1 głosie „wstrzymującym się” podczas nieobecności 2 radnych.  

Przewodnicząca Komisji Samorządowo-Organizacyjnej, Spraw Społecznych i Porządku 

Publicznego Mirosława Bigaj poinformowała, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały 

pozytywnie: 5 głosów „za” podczas nieobecności 2 radnych.  

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Damian Walczak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie: 5 głosów „za” przy 1 głosie 

„wstrzymującym się” podczas nieobecności 1 radnego. 

 

W dyskusji głosu nie zabrano.  

 

Ad 12) 

Ocena zasobów pomocy społecznej dla powiatu gostyńskiego. 

Przewodniczący Rady Alfred Siama poinformował, że ocena została omówiona na wspólnym 

posiedzeniu komisji, natomiast obecny na posiedzeniu jest dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Gostyniu Mirosław Sobkowiak, który odpowie na zadawane pytania.  
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Opinie komisji stałych: 

Wiceprzewodnicząca Komisji Rewizyjnej Sylwia Maćkowiak poinformowała, że Komisja 

zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie: 6 głosów „za”. 

Wiceprzewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Krzysztof 

Wachowiak poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie: 5 głosów „za” 

podczas nieobecności 2 radnych.  

Przewodnicząca Komisji Samorządowo-Organizacyjnej, Spraw Społecznych i Porządku 

Publicznego Mirosława Bigaj poinformowała, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały 

pozytywnie: 6 głosów „za” podczas nieobecności 1 radnego.  

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Damian Walczak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie: 7 głosów „za”. 

 

W dyskusji głosu nie zabrano.  

 

Ad 13) 

Wnioski i informacje radnych. 

Radna Izabela Dereszewicz, odnosząc się do poruszonego wcześnie tematu drogi dojazdowej przy 

ul. Poznańskiej 200, zwróciła się o powiadomienie w nieodległym czasie, jakie poczyniono ruchy 

w tej sprawie, czy przymierzono się do poprawy sytuacji na drodze dojazdowej do parkingu, a przede 

wszystkim, jak rozwiązano sprawę miejsc parkingowych, czy odpowiednio oznakowano miejsca 

poprzez odpowiednie tabliczki, jak rozwiązano sprawę dotyczącą wprowadzenia zakazu parkowania 

i zatrzymywania się po lewej stronie drogi dojazdowej. Prosi o udzielenie odpowiedzi w terminie 1-2 

miesięcy.   

Radny Maciej Malczyk poinformował, że uczestniczył w sesji Rady Miejskiej gminy Poniec, podczas 

której radni przekazali pewne prośby. Radny Zdzisław Bzdęga zwrócił się z pytaniem, kiedy zostanie 

naprawiona droga Oporowo – Czarkowo, której stan nawierzchni jest bardzo zły. Radny Mariusz 

Nowak poruszył temat zakrętu w Dzięczynie przy stawie, gdzie gałęzie i konary spadające na 

chodnik powodują, że nie ma przejścia. Z chodnika tego korzystają dzieci idące na przystanek 

autobusowy. Miejsce to staje się niebezpieczne. Radny prosi o posprzątanie tego miejsca.  

Radny Marcin Krawiec przypomniał, że w marcu rozmawiano o konkursie na zastępcę dyrektora 

ds. medycznych. Do składu komisji wskazany został Pan sekretarz. Radny zapytał, czy konkurs ten 

został rozstrzygnięty, na jakim etapie są prace komisji.  

Sekretarz Leszek Maliński odpowiedział, że komisja będzie obradować, o ile się nie myli, 

16 czerwca, a więc konkurs nie został jeszcze rozstrzygnięty. 

Wicestarosta Janusz Sikora doprecyzował, że konkurs odbędzie się 13 czerwca. 

Radny Marcin Krawiec powiedział, że w protokole Zarządu Powiatu z kwietnia była zawarta 

informacja dotycząca wniosku radnego gminy Borek Wielkopolski pana Andrzejaka w sprawie 

naprawy przepustu i barierek w Siedmiorogowie. Podano informację, że Wydział oszacował koszt 

wykonania prac łącznie na kwotę około 65 000 zł i zobowiązał Etatowego Członka Zarządu do 

wyjaśnienia sposobu finansowania tych prac. Radny zapytał, czy prace te zostały wykonane i w jaki 

sposób były sfinansowane. Ponadto radny zwrócił się o przekazanie w formie elektronicznej, o ile to 

możliwe, wniosków dotyczących dróg, które wpłynęły do Zarządu od początku roku, aby jako radni 

mogli się z nimi zapoznać. Przypomniał, że w czasie rozmów o planie pracy Rady zaproponował 

dodanie punktu „Zapoznanie się z informacją Zarządu Powiatu na temat stanu dróg powiatowych 

oraz zasad współpracy z samorządami w zakresie inwestycji drogowych”. Ostatecznie odstąpił od 

próby wprowadzenia tego zapisu. Przewodniczący Rady zdeklarował wolę zwołania spotkania na 

początku II kwartału, niebawem jest czerwiec, stąd pyta, czy jest szansa w najbliższym czasie na 

takie spotkanie. Przewodniczący Rady Alfred Siama odpowiedział, że również Komisja 

Samorządowo-Organizacyjna, Porządku Publicznego i Spraw Społecznych zaproponowała takie 

spotkanie. Ma ono odbyć się w III kwartale. Zaproponuje, aby na to spotkanie zaprosić wszystkich 
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radnych, czyli zrobić coś w rodzaju wspólnego posiedzenia komisji stałych. Każdy radny będzie mógł 

zapoznać się dokładnie z sytuacją drogową. Poprosił o potwierdzenie Przewodniczącą Komisji.  

Przewodnicząca Komisji Mirosława Bigaj potwierdziła i poparła propozycję wspólnego 

posiedzenia komisji stałych.  

Przewodniczący Rady Alfred Siama zapytał o konkretny termin, czy spotkanie zostało 

zaplanowane na III kwartału.  

Przewodnicząca Komisji Mirosława Bigaj potwierdziła.  

Radny Marcin Krawiec zapytał, czy można poczynić próbę zaproszenia  burmistrzów i wójtów gmin 

wchodzących w skład powiatu.  

Przewodniczący Radny Alfred Siama odpowiedział, że nie ma nic przeciwko temu, ale nie wie 

jakie jest stanowisko Zarządu w tej kwestii. Zapytał, czy członkowie Zarządu rozważą taką 

możliwość.  

Radny Marcin Krawiec powiedział, że jeśli Przewodniczący Rady podpisze takie zaproszenie, to 

będzie to dla włodarzy duże zobowiązanie. Powinni występować jako Rada i wspierać Zarząd, a nie 

tylko oczekiwać takich działań od Zarządu.  

Przewodniczący Rady Alfred Siama powiedział, że jeśli takie jest oczekiwanie Rady, to oczywiście 

z takimi zaproszeniami wystąpi.  

Radny Antoni Kuś powiedział, że sołtys Dusiny zgłaszał 2 dziury w chodniku przy głównej drodze, 

którym poruszają się rodzice z dziećmi. Zwraca się z wnioskiem o jak najszybszą naprawę. 

Etatowy Członek Zarządu Sebastian Czwojda, odnosząc się do sprawy remontów cząstkowych, 

poinformował, że zostały wykonane remonty dotyczące profilowania dróg i remonty cząstkowe 

uzupełniania mieszanką mineralno-asfaltową. W dzisiejszym dniu rozpoczęte zostały prace 

związane z remontem cząstkowym z zastosowaniem emulsji i grysu. Prace te będą się toczyły 

nieprzerwalnie. Zostały podpisane umowy na dodatkowe środki w kwocie 400 000 zł przeznaczone 

na remonty cząstkowe, w ramach których remontowane będą także przepusty. Odnosząc się do 

kwestii spotkania radnych dotyczącego dróg, powiedział, że również popiera tę inicjatywę. 

Pierwotnie było ono planowane w połowie roku, natomiast z pewnych przyczyn wydaje mu się 

racjonalne przełożenie tego spotkania na trzeci kwartał. Jedną z kwestii kluczowych spraw jest  

położenie warstwy Slurry Seal w Nieparcie, co pozwoli ocenić członkom Zarządu oraz Wójtom 

i Burmistrzom, czy w przyszłości ta metoda może być stosowana. Od Rady Powiatu będzie 

w głównej mierze zależało, na ile skutecznie działania te będą realizowane. Ma nadzieję, że w tym 

trzecim kwartale zostaną ustalone kwestie uzgodnień, dynamizmu i priorytetów w zakresie 

współpracy z powiatem i tego, co w najbliższym czasie miałoby być realizowane. Dodał, że rozmowy 

z burmistrzami chciałby zakończyć najpóźniej w sierpniu, aby mieć jasność przy planowaniu 

budżetu, jakie przedsięwzięcia należy brać pod uwagę jako inwestycje współfinansowane z budżetu 

gmin. W jego ocenie wsparcie ze strony gmin jest bardzo ważne i w dużym stopniu to, jak uda się 

zrealizować te przedsięwzięcia na drogach, zależą od dobrej współpracy z gminami. Poparł 

propozycję, aby zaproszenie skierowane zostało przez Przewodniczącego Rady do wójtów i 

burmistrzów, aby posłuchać ich sugestii i głosu w tej dyskusji. 

Przewodniczący Rady Alfred Siama zaproponował, aby spotkanie odbyło się we wrześniu. Na 

spotkaniu można byłoby podsumować realizację inwestycji drogowych i porozmawiać 

z przedstawicielami samorządów gminnych. Radny poprosił o wyrażenie zdania w tej sprawie przez 

radnych. 

Radny Marcin Krawiec zapytał, kiedy zaczynają się prace nad budżetem.  

Przewodniczący Rady Alfred Siama powiedział, że najpóźniej będzie to połowa września.  

Radna Mirosława Bigaj zaproponowała pierwszą połowę września. Korzystając z głosu, zaprosiła 

wszystkich członków Komisji Samorządowo-Organizacyjnej, Porządku Publicznego i Spraw 

Społecznych na spotkanie 6 czerwca o godzinie 13.00 w Domu Dziecka w Bodzewie. 

Radny Antoni Kuś zwrócił uwagę, że pominięta została w wypowiedzi Pana Sebastiana Czwojdy 

sprawa chodnika w Dusinie, poprosił członka Zarządu o doprecyzowanie tej kwestii. 
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Etatowy Członek Zarządu Sebastian Czwojda odpowiedział, że postulat przyjął i tym tematem się 

także zajmie. 

 

Ad 14) 

W punkcie „Oświadczenia radnych” głosu nie zabrano. 

 

Ad 15) 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Alfred Siama zamknął VII sesję Rady 

Powiatu o godz. 16.42 
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